

## 更多免費就業服務 More Free Employment Services

於「互動就業服務」網站登記後，你可使用更多個人化服務，包括：

Upon registration on the "Interactive Employment Service" website, you can enjoy additional personalised services including —

### ● 新工速遞 Job Alert

網站會按你預設的求職條件，自動選配最新的職位空缺，並以電郵通知你。

The website will automatically match job vacancies with your preset job search criteria and inform you via email.

### ● 網上應徵 Online Application

經網站向接受「網上應徵」的僱主遞交職位申請。

Job application may be submitted through the website to employers who accept "Online Application".

### ● 電話就業服務 Telephone Employment Service

已登記求職人士可致電熱線 2969 0888 安排就業轉介。

Registered job seekers may call the hotline 2969 0888 for referral arrangements.

## 「互動就業服務」流動應用程式 Interactive Employment Service Mobile Application

掃描下方的二維碼開啟或下載「互動就業服務」流動應用程式，隨時隨地獲取職位空缺的資訊、各項就業計劃的內容，以及招聘會的詳情等，助你緊握每個就業機遇。

Seize every job opportunity by scanning the QR code below to access or download the "Interactive Employment Service" mobile application. You can access information about job vacancies, employment programmes, and recruitment events with this application anytime and anywhere.

立即體驗  
Try it now



立即登記  
Register now



# 互動就業服務， 機會每刻隨行

## Interactive Employment Service, Opportunities at Every Moment



 勞工處  
Labour Department

02/2025



「互動就業服務」  
Interactive Employment Service  
(www.jobs.gov.hk)

「互動就業服務」網站提供 24 小時網上就業服務和資訊，包括以下功能：

The "Interactive Employment Service" website offers round-the-clock online employment services and information including the following functions —

## 十大空缺排行榜 Top 10 Vacancies

網站內的「空缺排行榜」專頁，展示勞工處收到的職位空缺中，數目最多及最受本處登記求職人士歡迎的十個職位。點擊排行榜內的職位名稱，便可即時瀏覽大量相關職位空缺。

The "Top 10 Vacancies" page in the website lists those ten job positions with most vacancies received by the Labour Department and most popular among registered job seekers. By clicking on a position on the list, you can instantly view numerous related vacancies.

## 簡易搜尋功能 User-friendly Search Functions

網站設有「快速搜尋」及「進階搜尋」模式，可按指定條件（如空缺類別、行業、工作地點或薪酬等）搜尋空缺。

The website features "Quick Search" and "Advanced Search" modes, allowing search for vacancies with designated criteria (e.g. job type, industry, working location, or salary requirements, etc.)

## 即時最新資訊 Instant Updates

提供最新的招聘會、就業計劃及其他就業相關資訊。職場脈搏，即時掌握。

Latest information on job fairs, employment programmes, and other job-related resources are provided to keep you abreast of the job market.



立即瀏覽  
Visit now



立即搜尋  
Search now

